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Protokoll styrelsemöte S21 2019–10–01

Närvaro: Noah Mayerhofer Vice Ordförande
Emil Wihlander Skattmästare
Oskar Damkjaer Studierådsordförande
Adina Borg Informationsansvarig
Hannes Lantz Cafémästare
Joel Jonsson Näringslivsansvarig
Julia Nolinder Källarmästare
Johannes Törnblom Aktivitetsansvarig
Fred Nordell Överpöhs
Axel Syrén Revisor
Rasmus Göransson Kårkontakt TLTH
Carl Boklund Kårkontakt TLTH
Rasmus Andersson
Kaspian Jakobsson
Albin Sverreson
Nils Ceberg
Jacob Säll Nilsson
Rebecca Liss
Viktor Claesson

§1 OFMÖ Mötesordförande Noah Mayerhofer förklarade mötet öppnat kloc-
kan 12:16.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Rasmus Andersson

• Kaspian Jakobsson

• Albin Sverreson

• Nils Ceberg

• Jacob Säll Nilsson

• Rebecca Liss

• Viktor Claesson

§4 Val av justerare Mötet beslöt att välja Hannes Lantz till medjusterare.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Inga föregående mötesprotokoll att godkänna.
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§6 Information från
kåren

Felpostade mecenat hamnar i expeditionen i kårhuset, kom gär-
na och hämta dem.

Anmälan till Styrelseutbildningen den 20e oktober är öppen, Sty-
relsen borde anmäla sig till den.

Ansökan för värd på arkad stänger den 2a oktober. Få människor
har sökt, så sök.

Den 3e oktober är det Mösskifte. Det kommer förhoppningsvis
finnas kladdkaka att äta, någon form utav dricka att dricka och
film att se på. Eventet börjar klockan 21 och förhoppningsvis
finns det ett event på Facebook från och med 1a oktober.

§7 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.

§8 Information PLCD Inget att rapportera, men Fred Nordell undrade när SRX ska dis-
kutera meritpoängen, som tidigare fåtts för bland annat intersek-
tionell phadder, med inblandade besluttagare. Mötet sker den 2a
oktober.

§9 Information från
kollegierna

Johannes Törnblom var på kollegiemöte med Rahne, de var själ-
va då inga andra hade anmält sig. De kom fram till att Regattap-
hesten hade gått bra och är något att kolla vidare på.

§10 Ekonomisk status Emil Wihlander har gjort en resultatrapport för första halvåret,
det tycker både han och resten av styrelsen är nice, nollningen är
inte inräknad.

§11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter. Det finns två me-
mes och två söta djur.

§12 Bokslut Inget att rapportera, mem Emil Wihlander och Fred Nordell ska
kolla på det.

§13 Omvärldsbevakning Rasmus Göransson har ingen koll på om det blir ett Brexit, men
han vet att vi har en regering.

§14 Nollningsuppdate-
ring

Fred Nordell radar upp alla event som varit under veckan och
säger att de var kul eller bra. Det finns också event under veckan
som kommer. Saker att belysa är att Fred Nordell tackar för att
sektionsmedlemmar lånade ut skärmar till Spelpuben och att det
var kul att se att många DuCtig delades ut innan Nollegasquen.
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Rebecca Liss berättade att sexet sålde för 38 500kr på gasque och
att sexet var nöjda med sittningen även om de fick rådda om lite.

§15 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.

§16 Entlediganden av
funktionärer

Ingen att entlediga.

§17 Val av funktionärer Mötet beslöt att välja in följande funktionär:

• Kaspian Jakobsson till sudo

§18 Meddelanden Oskar Damkjaer har dragit in 1000kr i pyttipannaförsäljning.

Julia Nolinder berättade att det är sista dagen att kursanmäla sig
till Läsperiod 2 idag.

Fred Nordell gillar faktiskt Oskar Damjaers smörgåsar.

Rasmus Göransson berättar om att ett projekt om psykisk ohälsa
ska dras igång. De vill komma åt de personer som inte kan ta sig
till skolan eller som undviker att komma in till skolan. Univer-
sitetet, AF Bostäder och andra är delaktiga i projektet. Rasmus
vill få ut information om hur folk känner sig. Om någon vill ta
med något specifikt i projektet ta kontakt med Rasmus på hans
jobbmejl sa@tlth.se, annan valfri korrespondans fungerar också.

§19 Övrigt Viktor Claesson har suttit med DWWW och diskuterat hemsi-
dan. De vill satsa på något som liknar eller är Squarespace/wordpress
riktat mot alla som inte är funktionärer och sedan ha en sepa-
rat sida för funktionärer som är mer hemmabyggd. Anledning-
en till Squarespace/wordpress/etc. är att DWWW tycker att den
är lättare att administrera, bygga upp eller designa. Claesson
vill jobba närmare med Rotmästeriet. Nils Ceberg informerar om
att vi har mycket serverkraft och kan gå coolare än Squarespa-
ce/wordpress.

§20 OFMA Mötesordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:36.

Mötessekreterare

Julia Nolinder
Källarmästare

Mötesordförande

Noah Mayerhofer
Vice Ordförande

Justeras

Hannes Lantz
Cafémästare
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